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Protokół Nr XIII/19 

z  XIII sesji  Rady Gminy Kobylanka 

z dnia 19 września 2019 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

Porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy Kobylanka w dniu 19.09.2019 r. godz. 9.00 

 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

 2. Wnioski do protokołów z sesji z dnia 27.06.2019 r., 17.07.2019 r., 08.08.2019 r., 21.08-02.09.2019 

r.  

3. Realizacja budżetu w I półroczu 2019 r. 

 4. Ochrona środowiska, gospodarka odpadami w gminie: 

 - informacja Wójta o realizacji regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie;  

- informacja Wójta o realizacji gminnego programu ochrony środowiska;  

- informacja Wójta o realizacji gminnego programu usuwania azbestu. 

 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał 

przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

 6. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

 7. Interpelacje i zapytania. 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 1703Z. Przejście przez miejscowość Kunowo” – 

projekt nr 61/19. 

 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Kobylanka na lata 2013 – 2022 - projekt nr 62/19. 

 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – projekt nr 63/19. 

 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kobylanka na lata 2019-2030- projekt nr 64/19. 

 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia, w drodze regulaminu 

niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz wysokości i warunków przyznawania nagród 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 65/19. 

 13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości na rzecz ENEA Operator Spółka z o.o. z 

siedzibą w Poznaniu – projekt nr 66/19.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kobylanka – projekt nr 67/19. 

 15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Zieleniewo- projekt 

nr 68/19. 
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 16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowościach Morzyczyn, 

Zieleniewo i Cisewo – projekt nr 69/19. 

 17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych ulic w miejscowości Jęczydół - projekt nr 

70/19. 

 18. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/63/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr III/20/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 30 grudnia 2010 r. w 

sprawie uznania za pomnik przyrody – projekt nr 71/19. 

 19. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/64/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr XIX/121/04 Rady Gminy Kobylanka z dnia 25 marca 2004 r. 

w sprawie uznania za pomniki przyrody – projekt nr 72/19. 

 20. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka – projekt nr 73/19.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka– projekt 

nr 74/19.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka – projekt 

nr 75/19. 

 23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka – projekt 

nr 76/19.  

24. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania. 

 25. Wolne wnioski i informacje. 

 26. Zamknięcie obrad.  

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Ordon witając wszystkich przybyłych o godzinie 09.00 

otworzyła XIII sesję Rady Gminy Kobylanka oświadczając, iż zgodnie z listą obecności i 

wobec ustawowego składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

ustawowych uchwał. Załącznik nr 1 do protokołu – lista obecności radnych i przybyłych  

gości. 

 

Ad.2  

Wnioski do protokołów z sesji z dnia 27.06.2019 r., 17.07.2019 r., 08.08.2019 r., 21.08-

02.09.2019 r.  

Pani Przewodnicząca RG zwróciła się z zapytaniem do radnych , czy mają jakieś wnioski i 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Nie odnotowano żadnych uwag do sporządzonych 

protokołów. 
 

Ad. 3 Realizacja budżetu w I półroczu 2019 r. 

Głos zabrała Wójt Julita Pilecka , która przedstawiła najważniejsze zagadnienia dotyczące realizacji 

budżetu w I półroczu br. Obszerna informacja znajduje się w opracowaniu , które stanowi załącznik 

nr 2- Informacja wójta o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 
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Po zakończonej prezentacji, Przewodnicząca wystosowała zapytanie do Wójt Gminy o  tzw. rezerwy 

pieniężne wójta, a dokładnie na co Pani Wójt przeznaczyła środki tam zgromadzone. 

Wójt odpowiadając na żadne pytanie, poinformowała, że pieniądze z rezerwy zostały przeznaczone 

na posiłki dla strażaków podczas pożarów na torfowiskach, dofinansowanie biblioteki. Wykorzystanie 

rezerwy Pani Wójt określiła na 50%. W związku z faktem, iż Pani Wójt nie pamiętała wszystkich 

potrzeb, na które wykorzystała tzw. rezerwę wójta, Przewodnicząca poprosiła, aby tak informacja 

została przygotowana na następną sesję. 

Głos zabrała również radna D. Orzoł, która poruszyła kwestię zadłużenia Gminy Kobylanka. 

Przekazała, iż stan zobowiązań na dzień 30 czerwca 2019 roku wynosi 23.478.334 zł oraz procentowe 

wskaźniki tego zadłużenia. 

Do tej wypowiedzi ustosunkowała się wójt Julita Pilecka, która w swej wypowiedzi wskazała, że ta 

kwota obejmuje kredyty, pożyczki wieloletnie spłacane na bieżąco. Dane przedstawione na półrocze 

nie obejmują wszystkich spłat i stąd taka kwota. Przypomniała również, że są to zobowiązania 

zaciągnięte przez jej poprzednika, które musi teraz spłacać. Obejmują  one  również rozpoczęte 

inwestycje. Pani Wójt przedstawiła prezentację dotyczącą zadłużenia. 

Ad.4 

 Ochrona środowiska, gospodarka odpadami w gminie: 

 - informacja Wójta o realizacji regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie;  

- informacja Wójta o realizacji gminnego programu ochrony środowiska;  

- informacja Wójta o realizacji gminnego programu usuwania azbestu. 

Informacje na ten temat zostały przekazane radnym w formie pisemnej. 

Głos zabrał radny K. Kleinowski, który wskazał, że podczas obrad komisji była poruszona kwestia 

odbioru śmieci i opłat za nie.  Zadał pytanie dotyczące zbilansowania kwoty za wywóz śmieci. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt, informując, że kwoty się nie bilansują i obecnie Gmina musi 

dopłacać,  a nie powinna. Wskazała również że próbowano to zmienić wprowadzając nowe uchwały, 

które ostatecznie odrzucił Wojewoda Zachodniopomorski. Planowano odwołać się od decyzji, jednak 

w rezultacie pozostano przy tym , co obecnie funkcjonuje. Wójt zauważyła także ,że obowiązuje ją 

umowa zawarta przez poprzednia z firmą REMONDIS. Dopiero w 2020 roku będzie możliwość 

wynegocjowania nowych warunków przy podpisaniu kolejnej umowy. 

Pani Wice Wójt udzieliła informacji na temat programu usuwania azbestu. Pani Irena Rybarczyk 

przekazała, że do Gminy wpłynęły cztery oferty firm , które podjęłyby się robót przy usuwaniu 

azbestu. Rozpiętość cenowa ofert wynosi od 24.000 zł do ponad 37.000 zł. Budżet Gminy na ten cel 

wynosi 36.000 zł plus dotacja. Radny Kleinowski zapytał, czy te działania obejmą wszystkich 

zgłoszonych mieszkańców. Odpowiedź była potwierdzająca. Kolejne wpływające wnioski będą 

rozpatrywane również pozytywnie. 

Ad.5 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania uchwał 

przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Informację przekazała Wójt Gminy. 
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Sprawozdanie z pracy wójta pomiędzy sesjami – lipiec-wrzesień 2019 r. 

28 czerwca odbyło się uroczyste otwarcie zakończonej inwestycji gminnej 

„Zagospodarowanie terenu rekreacyjno-wypoczynkowego Camping 104 „Miedwie” w 

Zieleniewie”. Jest to inwestycja dofinansowana ze środków WIR. 

Wykonawca: Zakład Ogólnobudowlany – Wiesław Kachniarz  

Wynagrodzenie wykonawcy: 406.753,09 zł brutto 

Kwota dofinansowania: 190.890,00 zł brutto 

Zakres prac: wymiana nawierzchni na kostkę betonową, wykonanie trzech wiat,   

wydzielenie pomieszczenia dla osób niepełnosprawnych w istniejącym budynku 

sanitarnym    

Dodatkowo został wykonany dach świetlicy znajdującej się na tym campingu - 25.867,99 zł. 

29 czerwca odbyły się Regaty o Błękitną Wstęgę – pani wójt wręczała puchary i nagrody. 

4 lipca podpisane zostały umowy o granty sołeckie dla sołectwa Kobylanka i sołectwa 

Rekowo. Podpisanie umów miało miejsce w Starostwie Powiatowym w Stargardzie, z 

udziałem Wicemarszałka Województwa Zachodniopomorskiego Jarosława Rzepy. 

9 lipca w Urzędzie Wojewódzkim zawarta została umowa o dofinansowanie budowy drogi 

Cisewo-Zieleniewo. W imieniu wojewody umowę podpisał Wicewojewoda 

Zachodniopomorski Marek Subocz. 

15 lipca uprawomocniła się decyzja Zachodniopomorskiego Konserwatora Zabytków w 

sprawie wpisania do rejestru zabytków terenu lapidarium w Kobylance oraz znajdujących się 

tam krzyży. Dzięki temu będzie można rozpocząć starania o pozyskanie dofinansowania do 

uporządkowania tego terenu. 

W lipcu wykonano projekt organizacji ruchu na drodze w Motańcu, ustawiono znaki i tzw. 

mijanki. Zlecono także wykonanie projektu chodnika od wiaduktu do Przysiółka Kałęga. Do 

30.09. ma być przygotowana koncepcja – po jej wykonaniu odbędą się konsultacje z 

mieszkańcami. Termin wykonania projektu budowy chodnika – 16.12. Chodnik będzie 

budowany etapami, w przyszłym roku planowany jest odcinek od wiaduktu do skrzyżowania.  

5 sierpnia podpisane zostało porozumienie między Województwem Zachodniopomorskim 

oraz Gminą Kobylanka w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej z Kobylanki do 

Bielkowa. Województwo reprezentował Wicemarszałek Tomasz Sobieraj, obecny był 

również Dyrektor Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Michał Żuber. 

W wyniku porozumienia został ogłoszony przetarg na budowę tej ścieżki, ponieważ jednak 

najniższa cena zaoferowana przez wykonawców przekraczała kwotę zaplanowaną przez 

zamawiającego, przetarg został unieważniony. Po podpisaniu aneksu do porozumienia, 

zgodnie z którym gmina zwiększyła kwotę współfinansowania o 30 tys. zł (stosownie do 

wcześniejszych ustaleń deklarujących nasz udział w wysokości 10% przedsięwzięcia) został 

ogłoszony drugi przetarg – otwarcie ofert nastąpi 24 września. Wykonanie inwestycji 

zaplanowano do połowy grudnia. 

8 sierpnia naszą gminę odwiedził Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego Olgierd 

Geblewicz. Marszałek został zaproszony przez panią wójt, a podczas swojej wizyty obejrzał 

inwestycje w Rekowie i Kunowie. 
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22 sierpnia odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie stanu przygotowań do roku 

szkolnego 2019/2020. Wszyscy dyrektorzy zapewnili o gotowości szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego, choć w Kunowie ze względu na trudności kadrowe nie zakończono na czas 

remontu poddasza. Nie stanowi to jednak przeszkody w odbywaniu zajęć lekcyjnych. 

24 sierpnia odbyły się Dni Niedźwiedzia. 

27 sierpnia w urzędzie gminy odbyło się spotkanie z sołtysami. Głównym tematem były 

zmiany w klasyfikacji budżetowej funduszu sołeckiego. Poruszono też kwestię organizacji 

dożynek gminnych, imprez sołeckich oraz inwestycji podejmowanych przez sołectwa. Na 

spotkanie przybyli sołtysi i przedstawiciele rad sołeckich z Kobylanki, Kunowa, Motańca, 

Rekowa i Reptowa, nieobecni byli sołtysi z Bielkowa, Cisewa, Jęczydołu, Morzyczyna-

Zieleniewa i Niedźwiedzia. Sołtysi otrzymali ponadto projekty statutów sołectw do 

konsultacji z mieszkańcami. Uwagi i propozycje do statutów można także przesyłać pocztą 

lub mailem do urzędu gminy do 25 września. 

31 sierpnia w Kunowie odbyły się Dożynki Gminne. Wielu obserwatorów i uczestników 

oceniło, że były to najlepiej zorganizowane dożynki od wielu lat. Szczególne podziękowania 

należą się pani sołtys Annie Włodek oraz paniom z koła gospodyń z Kunowa, które z 

ogromnym zaangażowaniem przygotowały uroczystość, pozyskały sponsorów, zorganizowały 

loterię, konkursy, zabawy itp. Oprawę artystyczną przygotował CKiR. 

Pod koniec sierpnia zakończona została inwestycja w Rekowie. Podczas odbioru było kilka 

uwag i drobnych poprawek, wszystkie zostały przez wykonawcę wykonane. 

2 września – rozpoczęcie roku szkolnego. Panie wójt i wcewójt uczestniczyły w 

uroczystościach w Kobylance i w Reptowie. Rozpoczęcie roku w Kobylance połączone było z 

otwarciem nowo wybudowanej części szkoły. 

4 września miał miejsce audyt stanu bezpieczeństwa przy szkole w Reptowie, dokonany na 

wniosek gminy do Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Zdecydowano o 

modernizacji przejścia dla pieszych w celu poprawienia widoczności. 

6 września – spotkanie z Prezydentem Stargardu oraz dyrektorami OSiR i MDK. Podczas 

spotkania dokonano uzgodnień dotyczących zarządzania terenami nad Miedwiem, z których 

część jest własnością miasta. Ustalono, że wsparcie finansowe Stargardu w zakresie 

utrzymania plaży będzie stałe i podpiszemy w tej sprawie porozumienie. W bieżącym roku 

miasto wspomogło nas kwotą 80 tys. zł. 

9 września rozpoczęły się zebrania wiejskie. Poświęcone są głównie sprawozdaniom z 

bieżącego wykorzystania funduszy sołeckich oraz planowaniu ich wykorzystania w roku 

2020. Dotychczas odbyły się zebrania w Bielkowie, Reptowie, Kobylance, Motańcu, 

Niedźwiedziu i Morzyczynie. Pozostały jeszcze zebrania w Kunowie, Cisewie, Jęczydole i 

Rekowie. 

14 września odbył się coroczny Złaz Pieczonego Ziemniaka zorganizowany przez 

Stowarzyszenie „ALA”. 

14-15 września po raz siedemnasty odbył się Jarmark Wsi Zachodniopomorskiej „Złota 

Dynia”. Wśród gości obecni byli Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego 

Jarosław Rzepa oraz delegacja strażaków i burmistrz partnerskiej gminy Boitzenburg. 

Podczas „Złotej Dyni” obchodziliśmy także uroczystość 45-lecia zespołu „Kalina”. 
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16 września odbyło się posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. 

Podsumowano sezon letni pod kątem zapewnienia bezpieczeństwa oraz współdziałania 

wszystkich służb i jednostek samorządu terytorialnego. 

17 września wpłynęło pismo od Przewodniczącej Rady Gminy w związku z otrzymanymi 

wnioskami o udostępnienie informacji publicznej. Zgodnie z art. 61 ust. 1 Konstytucji RP 

obywatele mają prawo do uzyskiwania informacji o działaniach organów władzy publicznej, a 

stosownie do zapisów ustawy o dostępie do informacji publicznej organy te mają obowiązek 

udzielania tych informacji. Rada gminy jest organem władzy publicznej, w związku z czym 

taki obowiązek również jej dotyczy. Wybór sposobu udzielenia odpowiedzi (czy zrobi to 

wybrany radny, przewodniczący czy cała rada) należy do rady, ponieważ żadne przepisy nie 

regulują tej kwestii. Przekazanie wójtowi do załatwienia wniosków o informację publiczną 

skierowanych do rady jest próbą przerzucenia na wójta swoich obowiązków.  

18 września w Starostwie Powiatowym została podpisana z Wojewodą Zachodniopomorskim 

Tomaszem Hincem umowa na dofinansowanie budowy drogi w Rekowie na kwotę ponad 1,2 

mln zł. 

Droga Cisewo-Zieleniewo – pierwszy przetarg został unieważniony, w drugim najtańsza 

oferta była o ok. 7 tys. zł niższa od najniższej w poprzednim przetargu. W najbliższym czasie 

przetarg zostanie rozstrzygnięty, o ile radni uchwalą przesunięcie płatności za zadanie w WPF 

na rok przyszły. Odbyła się wstępna rozmowa z potencjalnym wykonawcą, który 

zadeklarował, że będzie się starał zbudować tę drogę jeszcze w tym roku, natomiast płatność 

będzie dokonana w styczniu. 

GOPS we współpracy z PCPR zorganizował udział 4 osób z niepełnosprawnościami w 

warsztatach zajęciowych w Płoni. Gmina zapewnia jedynie dowóz uczestników, całą resztę 

kosztów pokrywa PCPR. Uczestnicy biorą udział w zajęciach codziennie po 5 godzin. Jest to 

duża pomoc dla opiekunów tych osób. 

Na początku września rozpoczął się remont remizy w Kobylance. OSP pozyskała na ten cel 

35 tys. zł z PSP, 25 tys. zostało przekazane z budżetu gminy. Dodatkowo zebranie wiejskie w 

Kobylance zdecydowało o dofinansowaniu tego przedsięwzięcia z funduszu sołeckiego, a 

strażacy zaproszą mieszkańców na imprezę integracyjną z okazji otwarcia. 

Rekowo – sprawa działki KOWR, którą chcemy nieodpłatnie przejąć pod plac zabaw, 

wydaje się być „na ostatniej prostej”. KOWR skierował pismo do ministerstwa z prośbą o 

wyrażenie zgody na jej przekazanie, czekamy na decyzję. 

Niedźwiedź – zostały rozpoczęte działania w kierunku wykonania podjazdu do remizy. 

Dofinansowanie z WFOŚiGW do zadania usuwania azbestu – gmina otrzymała kwotę, o 

jaką wnioskowała, tj. 7.649,28 zł. 

Skarbnik Gminy przekazała informacje dotyczące stanu finansów  stan na dzień 31.08.2019 r. 

Dochody bieżące – 19 936 836,57 

Dochody majątkowe – 389 831,49 

Wydatki ogółem – 21 546 494,09 

Wydatki bieżące – 15 329 815,52 
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Wydatki majątkowe – 6 216 668,57 

Lokata – 3 800 00,00 

Stan środków na rachunku bankowym  1 322 560,16 do dnia 26.09.2019 r. 

Informacja sekretarz Gminy o realizacji uchwał: 

27.06.2019 : 9 uchwał , 8 zrealizowano, 1 w realizacji 

17.07.2019 : 4 uchwały, 4 zrealizowano; 

08.08.2019 : 1 uchwała, 1 zrealizowana; 

02.09.2019 : 2 uchwały, 2 zrealizowano. 

Ad. 6 

Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Informacje w kolejności wpływu do Biura Obsługi Rady Gminy Kobylanka: 

27.06.2019 r – pismo od radnych o zawieszeniu dyżurów w świetlicy w Morzyczynie na czas 

nieokreślony; 

03.07.2019 r.- pismo dotyczące udzielenia informacji odnośnie wyniku udzielenia absolutorium 

wójtowi- badania statystyczne; 

09.07.2019 r. – wpłynęła skarga dotycząca działalności Wójta- skarga radnej Cz. Grabowskiej; 

10.07.2019 r.- pismo KGW Złoty Liść w sprawie uzyskania lokalu na działalność na rzecz mieszkańców; 

10.07.2019 r. – wniosek Wójt Gminy Kobylanka o zwołanie sesji nadzwyczajnej; 

12.07.2019 r. – pismo mieszkanki Gminy , dotyczące rozłożenia na raty zaległości podatkowej; 

15.07.2019 r. – pismo dotyczące analizy wydatków na Promocje Gminy w roku 2018; 

24.07.2019 r –zaproszenie na Dożynki Archidiecezjalne; 

05.08.2019 r. – wniosek Wójt o zwołanie Sesji Nadzwyczajnej; 

06.08.2019 r. – pismo RIO dotyczące szczegółowej klasyfikacji wydatków funduszy sołeckich; 

08.08.2019 r. – skarga mieszkanki gminy na działania wójta; 

08.08.2019 r. – pismo od mieszkańca gminy dotyczące realizacji obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej; 

08.08.2019 r.- pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

08.08.2019 r – pismo – zaproszenie na III Forum Przewodniczących RG; 

08.08.2019 r.  - zaproszenie na Kongres Gmin Wiejskich; 

14.08.2019 r. – pismo Rady Rodziców SP w Reptowie dotyczące wydania rozstrzygnięcia nadzorczego 

w sprawie konkursu na powołanie dyrektora; 

14.08.2019 r. - Dożynki Wojewódzkie w Trzebiatowie; Sołectwo Jęczydół otrzymało nagrodę dla 

najlepszego sołtysa; 
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20.08.2019 r. -skarga na działalność Wójt; 

20.08.2019 r.- pismo przewodniczącego Komisji Rewizyjnej dotyczące podziału publicznych pieniędzy; 

21.08.2019 r. – wniosek  wójta o zwołaniu sesji nadzwyczajnej; 

23.08.2019 r.- pismo z SP Reptowo dotyczące ustalenia zastępcy dyrektora szkoły; 

22.08.2019 r. – obwieszczenie Rady Powiatu o terminie sesji; 

27.08.2019 r. informacja wójta Gminy o wykonaniu budżetu za I półrocze; 

30.08.2019 r. – pismo dotyczące zaopiniowania ks. Ostrowskiego na zastępcę dyrektora SP w 

Reptowie; 

30.08.2019 r. – Wojewoda Zachodniopomorski skierował skargę do Komisji Skarg, skarga na Wójta 

Gminy; 

02.09.2019 r. pismo w sprawie udzielania głosu mieszkańcom Kunowa na sesji; 

04.09.2019 r. – zaproszenie na otwarcie Ośrodka Kultury w Przecławiu; 

04.09.2019 r. – odpowiedź Wojewody zachodniopomorskiego w sprawie podziału pieniędzy 

publicznych; 

09.09.2019 r. – skarga mieszkańców Kunowa na działalność RG; 

11.09.2019 r. – sprawozdanie wójta o realizacji regulaminu utrzymania porządku; 

12.09.2019 r. – pismo z US w Kołobrzegu dotyczące osoby, która nie jest już pracownikiem tut, 

urzędu; 

17.09.2019 r.- autopoprawka dotycząca projektu uchwały 69/19; 

18.09.2019 r.- pismo dotyczące obowiązku przekazania informacji oświatowej w celu uzyskania 

dotacji; 

Ad.7 

 Interpelacje i zapytania. 

Radna Cz. Grabowska: 

1. W dniu 27.06.2019 r. na sesji zgłaszana była informacja na temat drogi  nr 740/1, gdzie 

przechodzi struga wodna. W tej okolicy osunęła się ziemia i stanowi to realne zagrożenie dla 

bezpieczeństwa mieszkańców. Obiecano mi, że ktoś się zajmie tą sprawą i do dnia dzisiejszego 

nikt się nie pojawił. 

2. Dlaczego sołtysi , radni , kluby stowarzyszenia nie otrzymały informacji dotyczące możliwości 

składania wniosków do budżetu na rok 2020 ? 

Radna Z. Dąbkowska: 

1. Co z drogą Morzyczyn – Reptowo? Droga jest nieutwardzona, a bardzo często uczęszczana 

przez mieszkańców i pracowników sezonowych. Dlaczego jest tylko w części jest 

utwardzona? 



9 
 

2. Zgłaszam problem dotyczący drogi Motaniec – Reptowo. To droga gminna , więc dlaczego 

tamtędy jeżdżą TIR-y? Zgłaszaliśmy to do Gminy, czy zostaną podjęte jakieś działania w celu 

wyeliminowania tego ? 

3. Jaki rodzaj oświetlenia będzie zainstalowany przy bezpiecznym przejściu koło szkoły? 

Radny K. Kleinowski 

1. Zapytanie dotyczące projektowania chodnika w Motańcu i pretensji pani wice wójt do sołtys 

Motańca w tej kwestii. Według radnego, na podstawie uzyskanych informacji, pani Irena 

Rybarczyk powinna przeprosić tę panią. 

Radna J. Kisielewska 

1. Pytanie dotyczące  sieci światłowodowej, o której była mowa na poprzednich sesjach. Radna 

chciałaby uzyskać informację na ten temat. 

2. Druga sprawa dotyczy nowego, w ocenie radnej , pilnego nowego projektu w dziedzinie 

łączności internetowej dla instytucji publicznych. Projekt jest zupełnie bezpłatny, radna 

posiada pełną dokumentację i należałoby się zainteresować taką inicjatywą. Poprosiła o 

zapoznanie się z tym Panią Wójt i udzielenie informacji  w odpowiedziach na interpelacje. 

Radny Z. Gołembowski 

1. Pytanie dotyczy sesji nadzwyczajnej, chodziło o głosowanie w sprawie inwestycji związanej z 

przebudową drogi w Kunowie. Radny wystosowała zapytanie do pani wójt, dlaczego jego 

nazwisko widniej na banerze protestacyjnym mieszkańców Kunowa? 

Pani Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy. Wznowienie obrad nastąpiło o godzinie 10.20. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 1703Z. Przejście przez miejscowość Kunowo” – 

projekt nr 61/19. Załącznik nr 3 

Przewodnicząca dokonała sprostowania  wypowiedzi dotyczącej  sprawozdania i informacji na temat 

skargi, która wpłynęła do biura RG. Skarga była w imieniu mieszkańców Gminy Kobylanka, a nie jak 

omyłkowo podano od mieszkańców Kunowa. 

Radny K. Kleinowski poprosił panią wójt, aby ustosunkowała się do wypowiedzi swojej zastępczyni i 

słów, które wypowiedziała podczas obrad komisji rozwoju i społecznej. Według radnego, pani Irena 

Rybarczyk miała stwierdzić, że zwoływanie nadzwyczajnej sesji w celu podpisania uchwały intencyjnej 

dotyczącej współfinansowania projektu przebudowy drogi w Kunowie, było zbyt pochopne. Wice 

wójt odpowiadając na te zarzuty, poinformowała, że takie słowa nie padły z jej strony. Radna Cz. 

Grabowska poinformowała, że są nagrania z obrad komisji. To radni przez cały czas twierdzą, że tak 

uchwała jest zupełnie niepotrzebna , zbyt pochopne decyzje zapadają. Pani Irena Rybarczyk 

próbowała wytłumaczyć jedynie, czym spowodowany jest ten pośpiech ze strony Urzędu, jakie 

informacje otrzymywała od Starostwa Powiatowego. Ze swojej strony przekonywała, że ta uchwała 

nie powinna budzić żadnych kontrowersji. Radni zapewniali, że z ich strony nie padła negacja tego 

projektu. 

Radny Siwiec zauważył, że uchwała powróciła do ponownego procedowania i należałoby się obecnie 

nad tym skupić. Mieszkańcy na to czekają. 
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W związku z udzieleniem odpowiedzi przez panią I. Rybarczyk , Przewodnicząca przeszła do 

procedowania głosowania. Wcześniej jednak zwróciła się z zapytaniem do radcy prawnego o projekt 

uchwały, który po uchwaleniu będzie podpięty pod wniosek, czy nie nastąpi antydatowanie skoro 

dziś dopiero zapadnie decyzja, a wniosek już poszedł. 

Radca prawny nie zauważył żadnych przeciwskazań, zasugerował jedynie, że uzasadnienie mogłoby 

być sporządzone w czasie przeszłym. Jednak nie wpływa to na ważność dokumentu. 

Głos zabrała pani Irena Rybarczyk nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi w sprawie porozumienia z 

Powiatem. Wskazała po raz kolejny czym spowodowany był pośpiech w podejmowaniu decyzji, 

poinformowała, że  decyzja w sprawie uchwały intencyjnej musiała być podjęta z dnia na dzień. 

Radny Kleinowski również wypowiedział się w sprawie uchwały intencyjnej. Skoro kwota 

1 200 000,00 zł ma być zabezpieczone w budżecie na lata 2020-2021, to może należałoby poczekać, 

aż zostanie uchwalony  budżet i dopiero wówczas radni podejmą decyzję w tej sprawie. Zapytuje czy 

to coś zmieni czy decyzja zapadnie dzisiaj czy listopadzie bądź grudniu. 

Radny Świąder  w swej wypowiedzi zadał pytanie, co stoi na przeszkodzie, żeby podjąć tę uchwałę, 

skoro procedura już ruszyła. Nastąpiła wymiana zdań z radnym K. Kleinowskim. 

Radny K. Kleinowski złożył wniosek o wycofanie uchwały do projektodawcy. Radny wskazał, że 

projekt uchwały może być procedowany podczas uchwalania budżetu na kolejny rok. Czy będzie nas 

stać na taką inwestycję przez kolejne lata. 

Radna J. Kisielewska wypowiedziała się na temat remontu dachu w szkole w Kunowie. 

Pani Wójt ustosunkowała się do tej wypowiedzi wskazując radnej, że manipuluje wypowiedziami. 

Były trzy warianty, przeprowadzono konsultacje z mieszkańcami i wybrano najkorzystniejsze na 

ówczesną chwilę rozwiązanie. Nie było mowy o zamykaniu szkoły, jak sugeruje radna. 

Julita Pilecka w związku z wieloma wątpliwościami, przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

Wskazał, że droga w Kunowie będzie służyła wszystkim mieszkańcom Gminy. Wcześniejsze , 

wieloletnie żądania od Powiatu remontu tej drogi kończyły się niepowodzeniem. Dopiero rozmowy 

prowadzone przez nią oraz radnego Nosala doprowadziły do porozumienia. Taka szansę należy 

wykorzystać , bo dofinansowanie przy kwocie inwestycji 12 000 000,00 zł wynosi dla Gminy 

1 200 000,00 zł i będzie niezmienne przez cały okres trwania inwestycji. Jest to bardzo korzystne 

porozumienie. Niezrozumiały  jest opór  radnych. Wójt wskazała również na zasady uchwalania 

budżetu , to nie jest kwestia jednego dnia, należy wszystko zaplanować. 

Radny K. Kleinowski stwierdził, że nie oporu z ich strony. Radna Kisielewska zapytała jaki odcinek jest 

gminny? 

Wójt Pilecka poinformowała po raz kolejny o całym procedowaniu wniosku, jego etapach. W 

rozmowach , pani A. Łucka pytała czy  Gmina jest gotowa współpracować.  Uzyskała zapewnienie ze 

strony wójta o gotowości partycypacji. Jeśli nie będzie naszego wkładu, to nie będzie realizacji 

projektu. 

Głos zabrał radny I. Siwiec, który  zwrócił się z prośbą do rannego Kleinowskiego, aby wycofał swój 

wniosek i przejść do głosowania, aby określić się kto ja jest za, a kto przeciw. Mieszkańcy czekają na 

naszą decyzję. 

Przewodnicząca poinformowała wszystkich zgromadzonych, iż złożyła pismo do Powiatu w sprawie 

udzielenia informacji publicznej dotyczącej porozumienia dotyczącego przebudowy  drogi w Kunowie. 
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Radny Świąder zwrócił uwagę radnych na fakt, że od miesiąca toczy się dyskusja na temat uchwały 

intencyjnej, zauważył również, że jeśli nie będzie z e strony Gminy chęci współpracy z Powiatem , to 

nic nie osiągniemy. Mandat radnego zobowiązuje do działania w imieniu całej Gminy , a nie tylko w 

granicach swojego sołectwa. Radna D. Orzoł nie zgodziła się ze stanowiskiem radnego, twierdząc, ze 

wszyscy dbają o dobro Gminy i stąd tyle wątpliwości. 

Pani Wójt przekazała, że w informacji publicznej dotyczącej porozumienia będą jedynie dane 

techniczne, które nie maja wpływu na decyzje. Radna U. Gierałtowska poinformowała, że takie 

porozumienia są standardem i jeśli nie będzie deklaracji z naszej strony, przebudowa drogi nie będzie 

zrealizowana. 

Przewodnicząca zarządziła przerwę. 

 Wznowienie obrad. 

Radny K. Kleinowski wniósł  wniosek o wycofanie projektu uchwały do projektodawcy. 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

Wójt Gminy poinformowała, że budżet Gminy jest wstanie udźwignąć kwotę partycypacji projektu 

przebudowy drogi w Kunowie. 

  OPINIE KOMISJI: 

Komisja rozwoju – pozytywna 

Komisja społeczna – opinia pozytywna z uwzględnieniem paragrafu 2 w projekcie uchwały, 

zmniejszenie dofinansowania  z 1 200 000,00 zł na kwotę 600.000,00 zł 

Kluby – opinia pozytywna  z wnioskiem kwoty 600 000,00 zł na dofinasowanie drogi. Jeśli w budżecie 

2020 przedstawionym prze wójta Gminy znajdą się możliwości do podwyższenie tej kwoty wówczas 

zostanie ona zwiększona. Działanie takie jest spowodowane obecnym stanem finansów Gminy. 

 

DYSKUSJA: 

 

Radny I. Siwiec poinformował, że zmniejszenie tych środków spowoduje upadek całego 

porozumienia, inicjatywy. 

Radna D. Orzoł wskazała, że  Gmina jest zadłużona i stąd taka decyzja. 

Radny A. Świąder , stwierdził, że dyskusja nie wnosi żadnych decyzji. Nie można się 

licytować, należy brać, to co oferuje nam Powiat.  

Przewodnicząca RG stwierdziła, że należy się kierować faktami, a nie emocjami. 

Głos zabrała Pani Wójt, która poinformowała, że rozmowy o porozumieniach, to 

kompetencje wójta . Wskazała również, że to nie radni negocjują warunki takich 

porozumień. Jeśli radni zmniejszą kwotę partycypacji, to Powiat na pewno nie sfinansuje 

budowy drogi w Kunowie. Można to traktować jako rzucenie ochłapu Powiatowi. 

 

Radna Orzoł złożyła wniosek w imieniu klubu radnych o zmianę w projekcie 61/19  w 

paragrafie drugim kwoty 1 200 000,00 na 600 000,00 zł. 

 Głos zabrała jeszcze radna U. Gierałtowska , która powiedziała, że porozumienie ma 

konkretny kształt. Nie można tego zmienić. 

Radny I. Siwiec poprosił radnych, aby ten wniosek jeszcze raz przemyśleć. 
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Pani Wójt poinformowała, że jeśli ten wniosek zostanie przegłosowany, to przebudowa drogi 

nie zostanie zrealizowana. 

 

PROCEDURA GŁOSOWANIA projektu uchwały 61/19 wniesionej przez Klub – zmniejszenie 

kwoty dofinansowania z 1 200 000,00 zł na 600 000,00 zł. Karta do głosowania - załącznik 

nr 4. 

 

ZA – 7 głosów ( Z. Drohomirecki, Cz. Grabowska, Z. Gołembowski, A. Ordon, D. Orzoł, R. 

Stateczny,  Kisielewska) 

PRZECIW – 4 głosy ( D. Dąbkowski, U. Gierałtowska, I. Siwiec, A. Świąder) 

WSTRZYMANO SIĘ – 3 głosy ( Z. Dąbkowska, K. Kleinowski, J. Malinowski,) 

 

 Po głosowaniu mieszkańcy Gminy bardzo wzburzeni opuścili salę obrad. 

Przerwa od godziny 11.30 do godziny 11.45 

Radna Cz. Grabowska zgłosiła ,iż miał miejsce incydent z udziałem jej osoby oraz radnej Z. 

Dąbkowskiej. Mieszkaniec użył niegrzecznego zwrotu, wyzwał radne od „świń” oraz rzucił 

papierkiem w kierunku radnej Cz. Grabowskiej. Radna nie podała nazwiska, jednak 

poinformowała, że ustali kto był sprawcą takiego wybryku. Uwagę odnotowano. 

 

Po przerwie przystąpiono do procedury głosowania projektu uchwały 61/19. 

Pani Wójt wskazała na pewne nieścisłości w dokumentach. Wyjaśnienia udzielił radca 

prawny, który wskazał, że porozumienie mówi o kwocie 1 200 000,00 zł, natomiast w 

projekcie uchwały po zmianach jest mowa o kwocie 600 000,00 zł. Są to sprzeczne kwoty i 

Pani Wójt nie może zawrzeć tego porozumienia. 

 

Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę 11.50  do 12.50 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy zapytała radcę prawnego, czy procedurę można 

powstrzymać. Według mecenasa nie doszło do procedowania głosowania. Protokolant nie 

odnotował również głosowania. 

 

Radna D. Orzoł w imieniu klubu radnych wystosowała prośbę do Pani Wójt, aby pojechała z 

radnymi do Powiatu prowadzić negocjacje w sprawie porozumienia. Jednocześnie 

zadeklarowano, iż w przypadku braku możliwości zmian, projekt uchwały zostanie 

wprowadzony do porządku obrad i uchwalony w takiej formie jak jest teraz. 

Pani Wójt poinformowała, że w związku z powyższym wycofuje projekt uchwały 61/19 , 

przychylając się do wniosku radnych. Pani Julita Pilecka wyraziła również zadowolenie z chęci 

nawiązania współpracy radnych z nią jako wójtem. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Kobylanka na lata 2013 – 2022 - projekt nr 62/19. Załącznik nr 5 

Głos zabrała Pani Wójt, która poinformowała, że projekt już wcześniej był przedstawiany i nic w tej 

kwestii się nie zmieniło. Cała strategia jest tylko planem w nowej perspektywie  unijnej. 

OPINIE KOMISJI – negatywnie 
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OPINIE KLUBÓW – brak opinii 

DYSKUSJA: brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 3 ( u. Gierałtowska, K. Kleinowski,I. Siwiec) 

PRZECIW – 10 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki. Cz. Grabowska, Z. Gołembowski,J. 

Malinowski, D. Orzoł, A. Ordon, R. Stateczny, J. Kisielewska) 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 1( A. Świąder). 

Karta do głosowania zał. nr 6. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – projekt nr 63/19. Załącznik nr 7 

Zmiany w projekcie uchwały dotyczą przesunięć z funduszu sołeckiego i zmian klasyfikacji, skreśla się 

z działu 500 , rozdziału 50096  par.4300 w kwocie 13 000 zł i przesuwa się na dział 900 rozdział90015 

par. 4300 w kwocie 13 000 zł z przeznaczeniem na oświetlenie  w Reptowie. 

Opinie klubów – pozytywne 

Opinie komisji- pozytywne 

DYSKUSJA: 

 Radny R. Stateczny zapytał, czy w tym budżecie są zabezpieczone pieniądze dla Rekowa? 

Wójt Gminy odpowiedziała twierdząco. 

PROCEDURA GŁOSOWANIA ZMIAN: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

Karta do głosowania zał. nr 8. 

PROCEDURA GŁOSOWANIA PROJEKTU UCHWAŁY 63/19: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 9. 

Uchwała Nr XIII/74/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok  zał. nr 10. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kobylanka na lata 2019-2030- projekt nr 64/19 zał. nr 11 z  autopoprawką zał. nr 

12. Projekt uchwały zakłada wprowadzenie do WP)F budowy wodociągu w  Niedźwiedziu. Szacowane 

koszty dokumentacji około 300 000 zł. Można pozyskać środki unijne. 

OPINIE KOMISJI – pozytywne  z wnioskiem skreślenia budowy targowiska i przesunięcia środków na 

oświetlenie gminne. 

OPINIE KLUBÓW – pozytywne 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA zgłoszonego wniosku do projektu uchwały nr 64/19 . Karta do 

głosowania - załącznik  nr 13. 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA PROJEKTU UCHWAŁY 64/19 z autopoprawką i wnioskiem. Karta do 

głosowania - załącznik nr 14. 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Uchwała Nr XIII/75/19 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kobylanka na lata 2019-2030 zał. nr 15. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia, w drodze regulaminu 

niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz wysokości i warunków przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 65/19. 

Załącznik nr 16. 

Głos zabrał projektodawca, który poinformował, że są to zmiany ustawowe, które należy wprowadzić 

w życie. Odczytano opinię związku zawodowego ZNP. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje- pozytywne 

Kluby – nie opiniowały 

DYSKUSJA: brak  

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 
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PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 17. 

Uchwała Nr XIII/76/19 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia, w drodze regulaminu 

niektórych składników wynagradzania nauczycieli oraz wysokości i warunków przyznawania nagród 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Kobylanka zał. nr 18. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości na rzecz ENEA Operator Spółka z o.o. z siedzibą 

w Poznaniu – projekt nr 66/19. Załącznik nr 19 

Uchwała dotyczy bezprzetargowego zbycia nieruchomości na rzecz ENEA. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – pozytywne 

Kluby – pozytywne 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 20. 

Uchwała Nr XIII/77/19 w sprawie zbycia nieruchomości na rzecz ENEA Operator Spółka z o.o. z 

siedzibą w Poznaniu zał. nr 21. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kobylanka – projekt nr 67/19. Załącznik nr 22. 

Projektodawca przekazał, że zgodnie z ustawą takie obiekty , jak szkoły powinny zostać oddane  w 

trwały zarząd im samym, aby dać większą swobodę w podejmowaniu decyzji przez placówki. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – pozytywne 

Kluby – pozytywne 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 
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PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 23. 

Uchwała Nr XIII/78/19 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kobylanka zał. nr 24. 

Zarządzono przerwę od godz. 13.30-13.50 

Po przerwie 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Zieleniewo- projekt nr 

68/19. Załącznik nr 25. 

Głos zabrała Pani Wójt, która poinformował zgromadzonych o potrzebie nadania nazewnictwa ulicom 

w związku z rozbudową miejscowości na terenie Gminy Kobylanka. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – pozytywne 

Kluby – nie opiniowały 

DYSKUSJA :  

Pytanie zadał radny J. Malinowski. Poprosił informację, kto jest pomysłodawcą nazw ulic. Odpowiedzi 

udzieliła Pani Wójt, która przekazała, że to mieszkańcy wskazują nazwy. 

Radny Kleinowski zaproponował, aby odchodzić od nadawania w różnych miejscowościach tych 

samych nazw ulic, gdyż to powoduje wiele problemów dla osób nie mieszkających na terenie Gminy 

Kobylanka i nie orientujących się w terenie. 

Pani Wójt przychyliła się do propozycji. 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 26. 

Uchwała Nr XIII/79/19 w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Zieleniewo zał. nr 

27. 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowościach Morzyczyn, 

Zieleniewo i Cisewo – projekt nr 69/19. Załącznik nr 28 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 
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Komisje – pozytywne 

Kluby – pozytywne 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 29. 

Uchwała Nr XIII/80/19 w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowościach Morzyczyn, 

Zieleniewo i Cisewo zał. nr 30. 

Ad.17 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych ulic w miejscowości Jęczydół - projekt nr 

70/19. Załącznik nr 31. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – pozytywne 

Kluby – pozytywne 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 32. 

Uchwała Nr XIII/81/19 w sprawie nadania nazw urzędowych ulic w miejscowości Jęczydół zał. nr 33. 

Ad.18 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/63/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr III/20/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 30 grudnia 2010 r. 

w sprawie uznania za pomnik przyrody – projekt nr 71/19. Załącznik nr 34. 

Jest to sprostowanie omyłek pisarskich  zauważonych przez Nadleśnictwo. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – społeczna pozytywne/komisja rozwoju  nie opiniowała  

Kluby – nie opiniowały 
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DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 35. 

Uchwała Nr XIII/82/19 w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/63/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr III/20/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 30 grudnia 2010 r. w 

sprawie uznania za pomnik przyrody zał. nr 36. 

Ad.19 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/64/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr XIX/121/04 Rady Gminy Kobylanka z dnia 25 marca 2004 

r. w sprawie uznania za pomniki przyrody – projekt nr 72/19. Załącznik nr 37. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – rozwoju nie opiniowała/ społeczna pozytywna 

Kluby – nie opiniowały 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 38. 

Uchwała Nr XIII/83/19 w sprawie sprostowania Uchwały Nr IX/64/19 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 

czerwca 2019 r. zmieniającej Uchwałę Nr XIX/121/04 Rady Gminy Kobylanka z dnia 25 marca 2004 r. 

w sprawie uznania za pomniki przyrody zał. nr 39. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka – projekt nr 73/19. Załącznik nr 40. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – rozwoju pozytywna / społeczna nie opiniowała 

Kluby – nie opiniowały 

DYSKUSJA : brak 
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PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska) 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 41. 

Uchwała Nr XIII/84/19 zmieniająca  uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka zał. nr 42. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka– projekt nr 

74/19. Załącznik nr 43. 

Skarga dotyczyła poprzedniego wójta. Informacje przekazał radny Kleinowski, który stwierdził, iż po  

dokonanej analizie skargi, uznano iż jest bezzasadna. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: 

Komisje – nie opiniowały 

Kluby  - nie opiniowały 

DYSKUSJA: 

Głos zabrała radna U. Gierałtowska, która poprosiła o uzasadnienie decyzji. Przewodniczący Komisji 

poinformował, że nie znaleziono podstaw , aby uznać skargę za zasadną. Komisja czekała na opinię z 

PR jednak takowej nie otrzymała, gdyż Prokuratura prowadząca prosiła o podanie podstawę prawną, 

na jakiej maiłaby udzielić informacji.   Prawdopodobnie była odpowiedź rady w tej kwestii. Wobec 

powyższego zakończono rozpatrywanie skargi. 

PROCEDURA GŁOSOWANIA: 

ZA- 11 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski. Kleinowski, J. Malinowski, A. 

Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska) 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ – (U. Gierałtowska, I Siwiec, A.Świąder) 

Karta do głosowania zał. nr 44. 

Uchwała Nr XIII/85/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka zał. nr 

45. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka – projekt nr 

75/19. Załącznik nr 46. 

Skarga dotyczyła złego potraktowania mieszkanki w czasie spotkania oraz rozłożenia na raty 

zadłużenia. Skargę uznano za bezzasadną. 
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OPINIE KOMISJI I KLUBÓW ; nie opiniowały 

DYSKUSJA : brak 

PROCEDURA GŁOSOWANIA: 

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania zał. nr 47. 

Uchwała Nr XIII/86/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka zał. nr 

48. 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka – projekt nr 

76/19. Załącznik nr 49. 

Skarga z dnia 13.02.2019 r. dotyczyła  braku możliwości  dostępu do informacji publicznej radnym , 

utrudnianiu pozyskania danych.  Komisja skargę uznała za zasadną w  głosach 3 do 1. 

OPINIE KOMISJI I KLUBÓW: nie opiniowały 

DYSKUSJA: 

Głos zabrała A. Świąder, który miał uwagi do uzasadnienia, jego konstrukcję. Są konkretne wytyczne, 

które wskazują, że radni mogą rozpatrywać skargę, ale muszą być podane podstawy prawne , które 

wskazują jej zasadność. 

Radna U. Gierałtowska zapytała, czy komisja zbadała, kto i ile razy nie otrzymał dostępu do informacji 

publicznej. Radna Z. Dąbkowska stwierdziła, że  nie pytano. Radny K. Kleinowski w trakcie 

posiedzenia komisji także spotkał się z brakiem dostępu do informacji. 

Głos zabrała również Pani Sekretarz, która poinformowała, że w każdym uzasadnieniu musi się 

znaleźć uzasadnienie faktyczne oraz prawne. 

Radny I. Siwiec nie spotkał się z takim postępowaniem , ale podpisał się pod skargą. 

Pani Irena Rybarczyk wskazała, że musi być dokładna informacja urzędniku , data , kiedy zdarzenie 

miała miejsce. 

Radny K. Kleinowski  wniósł o wycofanie projektu uchwały 76/19. 

Przewodnicząca przekazała, że niejednokrotnie takie sytuacje miały miejsce. Urzędnicy wielokrotnie 

wskazywali, że zakaz udzielania informacji jest wydany przez Panią Wójt. 

Pani Julita Pilecka zaprzeczyła, aby takie polecenie wydała , wskazała jednak że procedowanie takiej 

skargi powinno być bardzo wnikliwe. 

Pani Przewodnicząca powołała się na przepis, który wyraźnie mówi o obowiązku udzielania informacji 

przez urzędników  radnym oraz polecenia mogą być wydawane przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Radca prawny poinformował, że przewodniczący  może wydawać polecenia jedynie pracownikowi 

obsługującemu biuro RG. 

Radna Cz. Grabowska powołała się na wydarzenie, kiedy chciała uzyskać informację w sprawie drogi 

od urzędnika i usłyszała, że na polecenie Pani Wójt takiej  informacji nie może przekazać. 

Pani Wójt stwierdziła, że pracownik  wyraził się niewłaściwie. 

Radna Grabowska wskazała, że jako sołtys ma wiele spraw do załatwienia i nie będzie za każdym 

razem wnosić zapytanie. 

PROCEDOWANIE GŁOSOWANIA WNIOSKU O WYCOFANIE PROJEKTU UCHWAŁY 76/19.  

ZA – 14 ( Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski. Kleinowski, 

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, Cz. Grabowska, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Świąder, J. Kisielewska 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁ SIĘ – 0 

Karta do głosowania załącznik nr 50. 

Ad. 24  Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania. 

Jako pierwsza udzieliła odpowiedzi Pani Wójt. Odniosła się do zapytania radnej Grabowskiej 

dotyczącego wniosków do budżetu 2020 r. Wskazał, że rzeczywiście nie zostało to dopilnowane, ale 

wynika z faktu ,że osoba , która zastępuje merytorycznego pracownika nie zawsze może wiedzieć o 

wszystkich działaniach podejmowanych na danym stanowisku. Błąd ten zostanie naprawiony. 

Ponadto Pani Wójt odniosła się do informacji przekazanych przez K. Kleinowskiego. To nie powinno 

być przedmiotem dyskusji na sesji. Podobnie odniosła się do wypowiedzi Z. Gołembowskiego, nie 

brała udziału w tworzeniu tego banneru. Radna Z. Dąbkowska zapytała czy na basenie 

przeciwpożarowym może taki baner wisieć. Pani Wójt  odpowiedziała, że zajmie się tą sprawą. 

Julita Pilecka odpowiedziała również na zapytanie radnej J. Kisielewskiej, poinformowała, że Gmina 

nie ma możliwości włączenia się do tego projektu. Mieszkańcy mogą indywidualnie wystąpić o 

przyłącze. Taką informację uzyskała. Natomiast drugi projekt wymaga od Gminy trzyletniej 

konserwacji sprzętu w tym projekcie, to z kolei generuje nowe koszty. Wójt stwierdziła, że  Gmina nie 

potrzebuje obecnie takiego projektu, a w związku z wcześniejszym projektem za który Gmina do tej 

pory płaci należy być bardziej ostrożnym. 

Wice wójt odpowiedziała na temat drogo 740/1, poinformowała, że część tej drogi należy do 

Nadleśnictwa, są już wykonywane projekty, czekamy na dokumentację. Radna Grabowska poprosiła, 

aby Nadleśnictwo zabezpieczyło te drogę. Do końca września ma być ten projekt wykonany. 

Podobnie sytuacja przedstawia  się z drogą Reptowo- Morzyczyn. Rzeczywiście tylko część jest 

utwardzona, ale to jest związane z kosztami, nie ma już środków finansowych. 

Droga Motaniec – Reptowo, jest zainstalowana kamera, ale tylko tyle możemy zrobić. Jest tam zakaz. 

Zwrócę się do policji o zwiększenie patroli. 

Jeśli chodzi o oświetlenie, to będą to lampy jakie ustalono na komisji. Będzie to doświetlenie  uliczne 

lampami solarnymi. Radna Z. Dąbkowska poprosiła o wycięcie drzew przy lampach . 

Ad.25  Wolne wnioski informacje. 

Przewodnicząca zwróciła się do Pani Wójt z informacją, że to nie RG jest winna wadliwości projektów 

uchwał odrzucanych przez Wojewodę Zachodniopomorskiego. Jak wskazała RG jest organem , który 



22 
 

uchwała je, a nie jest projektodawcą. Wójt zauważyła, że cały proces legislacyjny są odpowiedzialni 

wszyscy począwszy od pracownika merytorycznego skończywszy na RG. Jeśli szukać winnego , to 

winni są wszyscy. Pomyłki się zdarzają i jest to nieuniknione, dziej się to w wielu innych organach. 

Swoje uwagi wniósł również radny J. Malinowski, który analizując skargę mieszkańców Gminy 

Kobylanka na działalność RG dopatrzył się wielu informacji niedostępnych dla zwykłego mieszkańca 

Gminy.  

Radna U. Gierałtowska wniosła uwagi do działań przewodniczącego Komisji Rewizyjnej J. 

Malinowskiego. Radna wskazała, że przewodniczący działa jednoosobowo, wskazała, że konkluzje 

zazwyczaj nie są ustalane z cała komisją. Radna nie do końca zgadza się z informacjami, które były 

zawarte w piśmie. Radny Malinowski wysłał pismo RIO , jednak odpowiedź nie była zadawalająca. 

Do sytuacji odniosła się Wójt , wskazała, że rada jest organem kolegialnym. Jako radny nie może być 

organem , który występuje z zapytaniem do Wojewody. 

Wójt ponownie wskazała zasady działania komisji , jej pracę, poinformowała, że jest to tylko organ 

doradczy. Jednak radny Malinowski stwierdził, że były błędy formalne, które powinny wyeliminować 

ofertę z konkursu. Pani Wójt podkreśliła, że nie ma to żadnego znaczenia dla decyzji jaką podjęła. 

Pani U. Gierałtowska  poinformowała, że czynności te wykonywane na polecenie Przewodniczącej 

Rady Gminy w celu wyjaśnienia niejasności. 

Wice wójt zapytała radnej Kisielewskiej, dlaczego nie wnosiła uwag na posiedzeniu komisji . Radna 

udzielając odpowiedzi wskazała, że zgłaszała uwagi ustne, jednak przewodnicząca komisji miał jej 

powiedzieć, aby się nie wymądrzała. Wywiązała się dyskusja między radną Kisielewską a 

przewodniczącą komisji , obecna na sesji. Polemika została przerwana przez Panią Przewodniczącą 

RG. 

Wójt Gminy zgłosiła uwagi mieszkańców dotyczące nagrań sesyjnych. Ich jakość jest bardzo zła. Pani 

wójt poprosiła, aby pochylić się nad zakupem nowego sprzętu. 

Drugi wniosek dotyczył uwag  w do protokołu sesji. Do tej pory były te uwagi nieprawidłowo 

wnoszone. Wójt poprosiła, aby zapoznać się ze statutem Gminy Kobylanka, który szczegółowo 

reguluje te procedury. Kolejna prośba wójt dotyczyła gminnych uroczystości, aby nie oczekiwać 

specjalnych zaproszeń, tylko uczestniczyć w nich. 

Przewodnicząca poprosiła jeszcze o informację dotyczącą wpływu do Urzędu Gminy  wniosku w 

sprawie referendum o odwołanie RG.  

Nie wpłynął taki wniosek. 

Ad. 26. Zamknięcie obrad. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy A. Ordon podziękowała 

radnym za przybycie i dokonała zamknięcia XIII  sesji Rady Gminy o godz.15.16. 

 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Jaskulska 


